
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 25.02.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných  6  poslancov  /ospravedlnení:  Stanislav  Bednár/  a  vyhlásil  zasadanie  za  uznášania
schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Návrh dodatku č. 1/2010 k VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu

nákladov v školách a školských zariadeniach
4. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
5. Rôzne
6. Diskusia
7. Návrh na uznesenie
8. Záver      

Program rokovania bol schválený 

h l a s o v a n í m  č. 1 :

ZA : 6                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

Starosta obce určil za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného rokovania  OZ  p. Juraja Surového
a Mgr. Janu Lajchovú. 

Overovatelia zápisnice boli schválení 

h l a s o v a n í m  č. 2 :

ZA :  6                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

5.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 6 poslancov
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného zasasadania obecného zastupiteľstva
3.  u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Juraja Surového a Mgr. Janu
Lajchovú.
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2. Kontrola plnenia uznesení

Uznesenia z predošlých rokovaní OZ sú splnené, alebo sa plnia priebežne.

6.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení 

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z predošlých zasadaní OZ.

Na návrh  p.  starostu  bol  daný priestor  p.  Andrejovi Slobodovi,  ktorý mal  vystúpiť  v  5.  bode
programu dnešného zasadania OZ. Poslanci s návrhom súhlasili. 
Zástupca firmy Europroject & Tender, ktorá spracovávala žiadosť o nenávratný finančný príspevok
na projekt "Vybudovanie tlakovej splaškovej kanalizácie + ČOV v obci Drahovce", p. Sloboda sa
prišiel  vyjadriť  k  rozhodnutiu  Ministerstva  životného  prostredia  (MŽP)  o  neschválení  tohto
príspevku.  Ako p.  Sloboda vysvetlil,  žiadosť  nebola  schválená z  dôvodu nesplnenia  formálnej
správnosti podanej žiadosti o NFP. Podľa jeho názoru a predošlých skúseností, žiaden z uvedených
dôvodov nebol dostatočný na neschválenie žiadosti. V takýchto prípadoch v minulosti MŽP poslalo
2. výzvu na doplnenie častí, ktoré neboli dostatočne ošetrené v žiadosti a v prvom doplnení. Podľa
jeho názoru bol postup Ministerstva neštandartný. 

Na rokovanie OZ sa dostavil Ing. Patrik Rapavý.

Na otázku p.  Juraja  Surového,  či  sa  môžeme proti  tomuto rozhodnutiu  odvolať,  odpovedal  p.
Sloboda, že nie, ale pravdepodobne bude vyhlásená ďalšia výzva na podávanie žiadostí.

Ing. Rapavý sa pýtal, či môžeme využiť projekt a požiadať o NFP v ďalšej výzve. P. Sloboda  by
doporučoval podať žiadosť opätovne, veľa vecí je pripravených, väčšina finančných prostriedkov
už  bola  vynaložených,  p.  Sloboda  predpokladá,  že  ani  firma  Europroject  &  Tender,  ak  by
spracovávala ďalšiu žiadosť  o NFP, by nežiadala ďalšie finančné prostriedky.  P. Sloboda nemá
pocit,  že  by  firma  nezabezpečila  doklady  požadované  k  doplneniu,  priložili  prílohy  tak,  ako
očakávali, že budú dostatočné. Navyše je zložité určiť aké prílohy alebo dokumenty sú požadované,
keď nie sú konkrétne uvedené a keď nie je prístupné žiadne miesto, na ktorom by bolo možné pred
odoslaním overiť si relevantnosť a dostatočnosť pripájaných príloh. 

Z  rozhodnutia  o  neschválení  boli  prečítané  konkrétne  dôvody  nesplnenia  kritérií  formálnej
správnosti:
– nepredloženie relevantného dokladu preukazujúceho oprávnenie Pozemkového spoločenstva na

uzavretie  nájomnej  zmluvy na  parcely,  na  ktoré  sa  viaže  trvalý  záber  pôdy v  súvislosti  s
výstavbou ČOV – p. Sloboda: bola predložená Nájomná zmluva s Pozemkovým spoločenstvom,
v podobných prípadoch bol takýto doklad postačujúci, pravdepodobne požadovali predložiť aj
Štatút  Pozemkového spoločenstva. P.  Surový sa pýtal,  prečo sme ho nepredložili,  na čo p.
Sloboda odpovedal,  že keby bolo  v  žiadosti  o  doplnenie  chýbajúcich  náležitostí  konkrétne
uvedené: priložte štatút, boli by ho priložili, nakoľko nie je problém ho získať a predložiť 

– nezdôvodnenie zaradenia časti  Dolné Voderady do aglomeriácie obce Drahovce, nakoľko sa
nachádza 500 m od súvisle zastavaného územia obce – p. Sloboda odpovedal, že túto otázku
riešil aj s projektantom a Dolné Voderady nie sú samostatná aglomeriácia, ale súčasť obce, preto
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bola kanalizácia projektovaná aj pre časť obce Dolné Voderady
– nesprávne hodnoty v tabuľke č. 10, napr. celkové % pripojenia EO (ekvivalentých obyvateľov)

na  verejnú  kanalizáciu  po  realizácii  projektu,  %  pripojenia  na  novovybudovanú  verejnú
kanalizáciu po realizácii projektu – p. Sloboda uviedol, že niektoré údaje prevzali z predošlej
žiadosti, keďže zo strany posudzovateľov prvej žiadosti neboli vyhodnotené ako nesprávne, je
však  zvláštne, že pri prvej žiadosti tieto údaje boli v poriadku a teraz nie

– do predložených katastrálnych máp boli farebne vyznačené celé dotknuté parcely – p. Sloboda
konštatoval, že pri odovzdávaní podobných projektov niekedy vyznačili celé parcely a v iných
prípadoch len dotknuté časti parciel a oba spôsoby boli vyhodnotené ako správne

– dĺžka  novovybudovaných  kanalizačných  sietí  (bez  prípojok)  bola  v  niektorých  prílohách
uvádzaná: 14337 m a v iných: 14337,67 m – p. Sloboda vysvetlil, že v tabuľkových častiach,
kde bolo stanovené hodnoty uvádzať na dve desatinné miesta, tieto uviedli na dve desatinné
miesta a v opisoch projektu, kde táto podmienka nebola stanovená, použili zaokrúhlenie na celé
číslo, čím zachovali spôsob vyjadrenia ako aj pri iných podobných žiadostiach, kde tento spôsob
nebol vyhodnotený ako nesprávny. Keby v manuáloch k spracovaniu žiadosti bolo uvedené, aby
všetky hodnoty  vo  všetkých  prílohách boli  uvádzané  na dve desatinné miesta,  boli  by tak
urobili.

– dva  doklady  o  oprave  stavebného  povolenia  nemali  vyznačený  dátum  právoplatnosti  –  p.
Varačková  sa  pred  odovzdaním  dokladov  o  oprave  stavebného  povolenia  p.  Slobodovi
informovala na Spoločnom stavebnom úrade v Piešťanoch u p. Magulovej, aj na Obvodnom
úrade životného prostredia u Ing. Babjakovej, či nie je potrebné vyznačiť na týchto opravých
dokladoch  právoplatnosť,  na  čo  obidve  pracovníčky  zhodne  odpovedali,  že  na  opravnom
stavebnom  povolení  sa  právoplatnosť  nevyznačuje,  platí  dátum  uvedený  na  pôvodnom
rozhodnutí 

P. Surový požiadal, aby firma Europroject & Tender podnikla ďalšie aktivity a písomnou formou
požiadala ministerstvo o  vysvetlenie, ako je možné, že nedostatky uvádzané pri druhej žiadosti, na
základe ktorej nám neschválili dotáciu na vybudovanie kanalizácie sa nevyskytli pri posudzovaní
prvej žiadosti o NFP najmä keď bol použitý ten istý projekt a postup a ostatné doklady. Ďalej si
žiada kópiu zmluvy s firmou Europroject  & Tender,  aby ju predložil  na posúdenie právnikovi,
najmä  čo  sa  týka  postihov  pre  firmu  Europroject  &  Tender  v prípade  nesplnenia  si  svojich
povinností. Podľa jeho názoru si spoločnosť Europroject & Tender nemôže uplatňovať odmenu za
spracovanie žiadosti o NFP, lebo tak neurobila dostatočne dôsledne. Ďalej upozorňoval na chyby,
ktoré pri dokladovaní dokumentácie spôsobila spoločnosť Europroject & Tender a dodal, aby sme
firme zaplatili za objednané služby v prípade, že ich naozaj vykonali. V opačnom prípade žiadajme
vrátenie  doteraz  zaplatených  preddavkov.  Obec  Drahovce  nie  ochotná  platiť  za  chyby  firmy
Europroject & Tender. Objednávku na podanie žiadosti o NFP na projekt kanalizácie sme zadali
firme,  ktorá  nesplnila  požiadavky  objednávateľa.  Ak  by  nám žiadosť  Ministerstvo  zamietlo  z
dôvodu nedostatku finančných prostriedkov v Eurofondoch (to nedokážeme zmeniť), ale určite nie
z dôvodu nedoloženia potrebných potvrdení.  Neplaťme za nedôsledne vykonanú -  nevykonanú
prácu. Sú to vyhodené peniaze. Ako sa p. Surový na záver vyjadril, pre neho je odvôvodnenie firmy
Europroject & Tender nepostačujúce.

P. Sloboda ubezpečil prítomných, že firma Europroject & Tender písomne požiada Ministerstvo o
zdôvodnenie, prečo  nedostatky, ktoré boli uvádzané v druhej žiadosti o NFP a ktoré boli dôvodom
na neschválenie tejto žiadosti, sa v prvej žiadosti vôbec neobjavili. Podľa jeho vyjadrenia je však
najdôležitejšie odstrániť nevôľu tam, kde bola.

P. starosta poďakoval p. Slobodovi za účasť a stanovisko. 
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7.
uznesenie

k Informáciám p. Slobodu o neschválení žiadosti o NFP na projekt 
"Vybudovanie splaškovej tlakovej kanalizácie + ČOV v obci Drahovce" 

OZ v Drahovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie p. Slobodu z firmy Europroject & Tender o dôvodoch
neschválenia žiadosti o NFP na projekt „Vybudovanie tlakovej splaškovej kanalizácie + ČOV v obci
Drahovce“

3. Návrh dodatku č. 1/2010 k VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu
nákladov v školách a školských zariadeniach

P.  Mária  Varačková  predložila  návrh  na  zmenu  VZN  č.  7/2010  z  dôvodu  zaokrúhľovania
platieb za pobyt dieťaťa v materskej škole z pôvodných 8,29 € na 8,30 €.
Návrh dodatku č. 1/2010 k VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov
v školách a školských zariadeniach bol schválený
h l a s o v a n í m  č. 3:

ZA : 7                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

8.
uznesenie

k Návrhu dodatku č. 1/2010 k VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu
nákladov v školách a školských zariadeniach 

OZ v Drahovciach

s c h v a ľ u j e   návrh dodatku č. 1/2010 k VZN č. 7/2009 o určení výšky príspevku na čiastočnú
úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach

4. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva  

P. Jozef Brezovský informoval poslancov o prácach prebiehajúcich na monografii. Prizvaný PhDr.
Marián Manák, PhD. predpokladá tlač  2000 ks výtlačkov v pevnej väzbe, zhruba 300 strán, vo
formáte  A 4,  obsahujúcej  texty,  tabuľky,  grafy,  fotografie  čiernobiele  aj  farebné.  Na  základe
predložených ponúk bola vybratá firma Magma z Čadce.
Prezentácia  sa  uskutoční  počas  jarmoku,  bolo  by  vhodné   vytvoriť  tím  ľudí,  ktorí  knihu
odprezentujú na patričnej úrovni.
PhDr.  Manák,  PhD.  poznamenal,  že  pri  prezentácii  podobných  monografií  sa  zároveň  konala
výstava  zozbieraných  fotografií  a  materiálov,  ktoré neboli  použité  v  knihe.  Taktiež  CD  so
zozbieranými fotografiami sa stretlo s veľkým záujmom. 
JUDr. Šoka požiadal p. Annu Imrišíkovú o vyjadrenie k finančnému krytiu.
P. Imrišíková odpovedala, že máme vyrovnaný rozpočet, čiastka na vydanie monografie nie je v
ňom zahrnutá, na budúcom rokovaní OZ bude predložený na schválenie záverečný účet a taktiež
návrh na úpravu rozpočtu. 
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Mgr. Jana Lajchová informovala o prieskume trhu týkajúcom sa termoobedárov na donášku obedov
imobilným spoluobčanom. Výrobné družstvo Climeko Petrovany ponúka termoobedáre v cene 53 €
za 1 ks s DPH – čo je najnižšia zistená ponuka. P. riaditeľka ZŠsMŠ aj p. vedúca ŠJ sa na stretnutí
komisií  vyjadrili,  že za súčasného personálneho obsadenia budú zvládať  varenie navyše a tiež
pokiaľ budú obedáre s jednoduchou manipuláciou, zvládnu aj naloženie stravy. Nie je doriešená
otázka rozvozu, k čomu p. starosta oznámil, že rozvoz môžu robiť zamestnanci obecného úradu na
svojich autách. 
P. Surový navrhol, aby sa na rozvoz obedov používalo služobné vozidlo Obecného úradu (Fabia). 
Po rozprave sa poslanci zhodli, že ideálne by bolo, keby roznášali obedy zamestnanci zapojení do
aktivačných prác. Obec by to nestálo žiadne finančné prostriedky. Je žiadúce vypracovať internú
smernicu upravujúcu roznášku obedov, v ktorej bude jednoznačne určené kto a za akých podmienok
bude obedy roznášať. Smernicu vypracujú zamestnanci obecného úradu v spolupráci s Bc. Evou
Kukučkovou -  kontrolórkou obce Drahovce.

Ďalej Mgr. Lajchová oboznámila poslancov s výsledkom prieskumu záujmu rodičov detí MŠ o
prevádzku v čase školských prázdnin. Spolu s p. Surovým pripravili dotazník, ktorý p. riaditeľka
ZŠsMŠ pozmenila a výsledkom nebol názor rodičov, ale súhlas, resp. nesúhlas s prevádzkou MŠ v
čase školských prázdnin pri počte prihlásených 15 a viac detí. Keďže limit pre zriadenie MŠ je zo
zákona stanovený na 10 prihlásených detí, zisťovať záujem o prevádzku pri počte prihlásených detí
najmenej 15 nie je celkom ústretové voči rodičom.
Po rozprave dospeli  poslanci  k  spoločnému riešeniu,  výsledkom ktorého je,  že Mgr.  Lajchová
telefonicky priamo u rodičov detí zistí záujem o prevádzku MŠ v čase školských prázdnin, tak ako
bol pôvodný zámer. O výsledku bude informovať na najbližšom zasadaní OZ.

JUDr.  Šoka  informoval  o  situáciách,  ktoré  riešila  Komisia  verejného  poriadku  a  to  konkrétne
sťažnosti  a  medziľudské  vzťahy.  Na  základe riešených  situácií  ohľadom vývozu komunálneho
odpadu, JUDr. Šoka  doporučuje oboznámiť občanov, že vedľa smetnej nádoby môže byť zviazané
vrece, ktoré firma vyvezie a na druhej strane upozorniť pracovníkov vykonávajúcich vývoz odpadu,
aby nebrali odpad z cudzích /iných ako určených/ smetných nádob.  
P.  Tatiana  Salinská  na  to  reagovala,  že  odvoz  odpadu  z  iných  smetných  nádob  sa  už  riešil,
zamestnanci firmy boli upozornení, aby odpad z takýchto nádob nebrali.
P. Surový po druhýkrát navrhol, aby obecný úrad vyčíslil sumu za ďaľšiu (nadštandardnú) smetnú 
nábobu na komunálny odpad pre občanov, ktorí majú o takúto nádobu záujem. 
P. Salinská ho oboznámila, že takýchto požiadaviek od občanov nebolo viac ako päť. 
P. Surový uznal, že v takomto prípade nie je potrebné riešiť nadštandardné smetné nádoby.

9.
uznesenie

k bodu Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva 

OZ v Drahovciach 
1.   b  e r i e   n a   v e d o m i e   informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
2.  b e r i e   n a   v e d o m i e,   že za dodávateľa na tlač monografie bola vybratá firma Magma
Čadca
3.  b e r i e   n a   v e d o m i e,   že z rozpočtu obce sa zakúpi 20 ks termoobedárov po 53 € za 1 ks
z firmy Climeko Petrovany
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5. Rôzne  

Ing. Rapavého zaujali v posledných dňoch nákladné autá za mostom naložené hlinou, pýtal sa p.
starostu o čo ide.  P. starosta odpovedal, že Povodie Váhu upravuje koryto, ale zajtra ráno preverí, či
to boli skutočne ich autá.

Mgr. Lajchová sa pozastavila nad tabuľou zákaz vstupu, ktorá sa nachádza na moste. P. starosta
preverí,  či  ju  osadilo  Poľovnícke  združenie,  Povodie  Váhu alebo PVOD Drahovce a  z  akého
dôvodu. 

Mgr. Lajchová sa pýta, či je možné v obci umiestniť bankomat. P. starosta odpovedal, že už pred
časom sa pokúšal toto vybaviť, ale žiaľ neúspešne. Tak aspoň dohodol s Jednotou, aby pri pokladni
bol možný prostredníctvom platobnej karty výber finančných prostriedkov. 

P. poslanec Jozef Varačka sa vzdialil zo zasadačky.

JUDr.  J.  Šoka  pripomenul,  že  do  konca  marca  je  starosta  obce  povinný  predložiť  v  zmysle
ústavného  zákona  č.  357/2004  Z.z.  Oznámenie  funkcií,  zamestnaní,  činností  a  majetkových
pomerov.  Na  prevzatie  navrhol  ustanoviť  komisiu,  ktorá  po  ukončení  zasadania  obecného
zastupiteľstva prevezme z  rúk starostu toto  Oznámenie.  Navrhol  nasledovné  zloženie  komisie:
JUDr. Šoka, p. Varačka, Mgr. Lajchová, p. Surový.
Komisia na prevzatie Oznámenia funkcií,  zamestnaní, činností  a majetkových pomerov starostu
obce v navrhnutom zložení bola schválená 
h l a s o v a n í m  č. 4:

ZA : 6                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

10.
uznesenie

k bodu Rôzne 

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e   Komisiu na prevzatie Oznámenia funkcií, zamestnaní, činností a majetkových
pomerov  starostu obce v zložení: JUDr. Šoka, p. Varačka, Mgr. Lajchová, p. Surový. 

P. poslanec Varačka sa vrátil do zasadačky.

6. Diskusia  

P.  starosta  informoval  o  pokračovaní  na  projekte  kompostoviska  a  separovaného  zberu  –  v
najbližších dňoch sa pristúpi k výberu firmy, ktorá bude vypracovávať žiadosť o NFP. Ďalej hovoril
o dokončení rekonštrukcie ZŠsMŠ vybavením počítačovej učebne v hodnote 1 milióna slovenských
korún. Na projekte Regenerácia centrálnej zóny obce Drahovce práve prebieha výber dodávateľa
stavby. Položil otázku, či  žiadosť o NFP na projekt kanalizácie + ČOV nechať spracovať firme
Europroject & Tender, keď boli neúspešní, alebo hľadať inú firmu, ak bude vyhlásená nová výzva.
P. Brezovský je za to, nechať spracovať žiadosť uvedenej firme, aj keď nebola úspešná, nech zistia,
kde boli nedostatky, odstránia ich a urobia žiadosť zadarmo.
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Prezident OFK Drahovce p. Albín Zurek žiadal o presun medzi položkami v rámci rozpočtu OFK z
dôvodu neuhradeného štartovného, čím je ohrozená účasť na súťaži. Dostal odpoveď, že presuny v
rámci schváleného rozpočtu pre OFK nemusí schvaľovať OZ.

Mgr.  Lajchová  sa  informovala  o  stave  prác  na  rekonštrukcii  sociálnych  zariadení  v  ZŠsMŠ
Drahovce. P. starosta odpovedal, že dodávateľa vybrala odborne spôsobilá osoba a bol vyzvaný na
predloženie návrhu zmluvy. Návrh zmluvy zatiaľ neprišiel, zajtra zavolá do firmy a preverí situáciu.

P.  Brezovský pripomínal,  že  v  spoločenskom dome nie  je  využívaná miestnosť  poskytnutá  na
činnosť mladým. Kým býval p. Denis Kristek v Drahovciach, stretávali sa, ale teraz nepostrehol
prítomnosť mladých v spoločenskom dome. Starosta dodal, že im bol poskytnutý nábytok a 2 PC,
preverí,  či  miestnosť využívajú a podľa skutočného stavu sa rozhodne, či  im miestnosť nebude
odobratá.  

Ďalej sa p. J. Brezovský informoval, či projekt Regenerácie zahŕňa aj odstránenie starých, chorých
gaštanov pri cintoríne, pri vetre padajú polámané konáre, hrozí úraz a poškodenie parkujúcich áut a
ohrady cintorína. Ak sa s tým nepočíta v projekte, treba požiadať niekoho, kto urobí nápravu. P.
starosta odpovedal, že v projekte sa s tým počíta.

P. Varačka upozornil  na sústavný neporiadok v okolí  Požiarnej  zbrojnice,  ktorý pravdepodobne
spôsobujú návštevníci baru Barinka. Členovia DHZ pravidelne upratujú okolie, ale už sú z toho
znechutení, pretože takmer hneď po brigáde, je okolie opäť znečistené a neporiadkov pribúda do
ďalšej brigády. 
JUDr.  J.  Šoka  navrhuje  predvolať  majiteľov  baru  na  najbližšie  zasadanie  Komisie  verejného
poriadku a problém riešiť.

P. Surový pripomínal vybudovanie parkoviska pred základnou školou. P. starosta odpovedal, že sa
predpokladá urobiť  ho z dlažby okolo cintorína,  ktorá bude nahradená novou v rámci  projektu
Regenerácie centrálnej zóny obce.

P. Brezovský informoval, že zabezpečil rúru na trativod pri centrálnej studni na cintoríne, keďže je
v okolí neustále mokro. Dohodne sa s p. starostom, kedy by pracovníci urobili potrebné práce. 

Bc. Eva Kukučková predložila poslancom na schválenie plán činnosti  na 1. polrok 2010, ktorý
poslanci schválili
h l a s o v a n í m  č. 5:
ZA : 7                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

P. Surový žiada propagovať prenájom kultúrneho domu na internetovej stránke obce, nakoľko sa
doteraz na stránke táto skutočnosť neobjavila, aj keď to už navrhoval.
Ďalej navrhoval oživenie internetového fóra pre občanov.
JUDr. Šoka odpovedal, že táto možnosť je, pokiaľ sa občan zaregistruje, čím je zároveň ošetrená
kultúrnosť obsahu. 
Bc. Eva Kukučková neodporúča otvorenie fóra z dôvodu mnohých prípadov zneužitia.
P. Brezovský podotkol, že veď občania majú možnosť prísť na zasadanie OZ.
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11.
uznesenie

k bodu Diskusia 

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e    Plán činnosti  Bc. Evy  Kukučkovej   -   hlavnej  kontrolórky  obce  Drahovce  na 
I. polrok 2010

7. Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach schvaľuje  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach, konaného dňa 25.02.2010. 

12.
uznesenie 

k  bodu Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach 
                                                                                                                                          
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 25.02.2010.

8. Záver

Po  vyčerpaní  všetkých  bodov  programu  starosta  obce  poďakoval  poslancom  za  účasť
a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 03.03.2010                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Juraj Surový .........................................               Mgr. Jana Lajchová .........................................
                       overovateľ                                                                    overovateľ
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Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

9/9

Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva 

Meno poslanca 1 2 3 4 5
Bednár Stanislav X X X X X

Brezovský Jozef + + + + +

Mgr. Lajchová Jana + + + + +

Maceka Jozef X X X X X
Ing. Rapavý Patrik X X + + +
Surový Juraj + + + + +

JUDr. Šoka Jozef + + + + +

Varačka Jozef + + + X +

Zurek Milan + + + + +

Drahovce 26.02.2010  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

v Drahovciach  d ňa 25.02.2010


